



Pièces	<b>7 Pièces</b>
Superficie	<b>180 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>198V875M</b>
Prix	<b>660 000 €</b>

Bargemon

Maison à vendre (83830)

Avec une vue agréable, très belle maison construit en 2004. Env. 180 m<sup>2</sup> habitables composée de: R-d-c: L'entrée. Grand salon/salle à manger avec cuisine bien équipée donnant sur la terrasse avec une vue magnifique. Chambre de maître donnant sur la terrasse, avec salle d'eau et WC séparé. Chambre avec salle de bains et WC séparé. Mezzanine avec bureau et une petite pièce. Au r-d-j: 3 chambres et une salle d'eau et WC séparé. Grande cave d'env. 60 m<sup>2</sup>. Piscine. Terrain 2 500 m<sup>2</sup>. A Voir. Prix: 660.000 €

*Beautiful house built in 2004. Approx. 180 m2 livingspace composed of: Groundfloor: Entry. Large living / dining room with well equipped kitchen opening onto the terraces with a magnificent view. Master bedroom opening onto the terrace and with bathroom and separated toilet. Bedroom with bathroom and separated toilet. Mezzanine with office and a small room. In garden level: 3 bedrooms and 1 bathroom and separated toilet. Large cellar approx. 60 m2. Nice swimming pool. Land of 2500 m2. To See. Price: 660.000 €*

## COMPAGNIE PROVENCALE IMMOBILIERE

90 chemin du Peylong - 83510 LORGUES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

